
Popisali bodo perspektivne kadre
Razgovor z Lojzetom Šostrom o pripravah na volitve — Analize

delegatskega sistema bodo temelj izboljšav
»Po začelm zagnruiosU pri pripravali na

volitve „'<• vnema zdaj nekoLiko popiistila.«
niun ê v razgovoru o Mižajočiih se volit-
vah povedal podpredsedntk občinske kon-
terence SZDL Lojze Soster. »Priprave na
volitve s* »daj ne nadaljujejo tako inVen-
aivno, kot smo fti «as(avili v načrUi; pred-
vsem to velja za manjSe krajevne skup-
nosti, kjer ni dovolj aklivistov, ki bi za-
vzeto sodelovali pri pripravah na tako po-
membno dnižbeno akcijo, kot so volitve
61aiv/v delegaelj.

Večje krajevne skupnosM pa se dobro
zavedajo nalog, ki nas Čakajo do konca le-
ta oziroim tlo konca piedkandidaci.jske-
ga in kandidatrtjskega postopka in so se
temu uscreano tudj orgsnizirale. Tako srao
na cb&nslri konferenci SZDL prejeli že

.precej ar.aliz o clelovanjit delegatskega si-
stenia, hl zelo krlMčno obravnavajo dose-
danje d?lo clelegatov in cekrten delegatski
sistem ter obenetn predlngajo možnostl za
bodoče delovanje v krajevnih skupnostih.

Za vzo) bi laJiko shižlla krajevna kon-
„ ferenra S5SDL Savsko naselje, ki je izde-

lala sselo obSimo analiao ter pripravila oe-
loten prcgram dela krajevne konference
v pripravah na volitve. Mnoge krajevne
ftonferenct- SZDL ugotavljajo, da ena de-
legucija v krajevni skupnosti ne more po-
krJivati vseh imeresnih področij, zato bo
treba v bodoče prilagoditi delovanje dele-
gacij vtJikosti krajevnih skupnosbi. Ob tem
se pojavljajo tri možnosti organiziranja
delegncij: več delegacij, Iočeno za posa-
mezne samoupravne interesne skupnosti;
kombinirane deiegacije, ki bi pokrivale po
vsebini scrodne interesne skupnosti; enot-
ne ae!eKaci,ie predvsem v manjših krajev-
nih skupnostih, kjer nt toliko aktivistov.
Sicer pa se bomo o organiairanju delega-
oi,i doko!>črto pogovoiiii, ko bo izdelana
obOinska analiza delegatsk^a sistema. To
analizo bo še juni.ja pripravila poseUna
komisija pri občinskl konlerenci SZDL.«

»SJjmtram, da je odto&tev nekaterih

krajevnili konferenc, da bodo popisali 7
tem pieflkantLiclacijskem postopkii feimveC
možnth kadi*ov,*pravilna.H je odgovorill Loj-
ze Soster na vprašanje, koliko HKJžiiih kan-
didatov bodo evidenttrali. »Za izpeljavo te
obšime naioge pa so izbrali tudi edini
pravilni način, saj bodo poleg družbenopo-
Utifinih organizaoij v krajevnih skupnostah
angažiraii še terenske In uU6ne odbore
SZDL. Clane teh odborov bo<io osebuo za-
doižili za popis. ki ga bodo izvedli na se-
stankih v vseh hišnih svetih oriroma lii-
šah. Podatke o 0vid8nf.tran.ih kandidalih
bods vnesli na posebne popisnioe, kate-
nh k'>j)ijo bodo posredovali tudJ občinski
konferenci SZDL, fako da , bomo iraeli
oboji pregled. nad našimi perspek.tivrvima
kadri. TJ namreč ne gre 2go!j za izbiro
kandiaattn za delegat«, atnpak bomo to
kadrci^sko evidenoo prav lahko porabili
tudi pn izbiri ljtidi za posame^ne naloge

v clružbenopoliUdnih organizacrijah in skup-
nostlh. Pr izbiri fcandidatov za posamezno
funkoije pa se bo moral ttidi v prihod-
nje mooiic angažirnt.i koordtiiaoijska od-
bor za kadrovska vprašanje pri OK S2DL,
ki naj bi oforavnaval vse mt>žne kandadate.
Svoje delovanje bo moral razšifiitj tudi
na fcuididate za odgovorne dolžnosfi T
drustvih, klubth in dntgth organiBacijah.
Ni vseena, kdo vodi taka društva, saj ta
v glavtfc.ni zdiitžujejo inladino, za katero
pa je zelo pomembno kaico m kdo jo us-
merja.

Volilna komi&ija pri občinski konferen-
ci SZDL pa ponovno poziva vse krajevne
org;iri!>.aoije SZDL, ki se niso dovolj ak-
tivno vključile v priprave na volitve, naj
to č:niprej store in naj dimprej pošljejo
analtze o delovanju delegatskega sištema.
IakuSnje in napoUti s terena nam bodo
namreC najdragoccnejše navodilo prt orga^
nizinmhi takih oblik delegatsk^a sastema,
kot jih želijo in zaJitevajo delovni ljudje in
občanl.K je zaklj-u&l Lojae Soster.
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